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Verslag 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, P. Van Waes, T. Willaert, R. Ramakers, R. 
Smith, L. Peetroons, J. Van Peteghem, D. Evenepoel (tijdens agendapunt 3) 
Verontschuldigd: E. Chevrolet 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 17/2 

Goedgekeurd. 
 
 

2 FEEDBACK TOPSPORT 

REGIONALE WERKING 

Er werd een enquête gestuurd naar atleten/ouders/clubs. 
Rutger bespreekt de resultaten.  
 
OUDERS MINIEMEN: 
Grotendeels positief! 
Bijkomende opmerkingen: 

 Ouders willen graag meer feedback over hun kind.  
-> is zeer moeilijk en tijdrovend gezien de grote aantallen Miniemen 

 Dagindeling van de Miniemen-stage: middagpauze duurt te lang 
-> komt door het samenvallen met de planning van de Cadetten, waarbij de coaches ook nog 
recht hebben op een middagpauze. Hier is niet veel aan te veranderen. 

 Trainingen zelf: positief 
 Trainingsinhouden: niet alle ouders ontvangen deze samenvattingen 

-> wordt naar de jeugdcoördinatoren gestuurd, maar vermoedelijk sturen zij dit niet altijd 
door naar de ouders 

 
 
OUDERS CADETTEN: 
Grotendeels hetzelfde resultaat als bij de Miniemen. 
Bijkomende opmerkingen: 

 In West-Vlaanderen zou er interesse zijn in een meerkampgerichte werking 
 Soms verre verplaatsing en moeilijk tijdstip 
 de stages zijn multidisciplinair/polyvalent en dat bleek niet erg duidelijk. Sommigen hadden 

gedacht dat dit meer gericht zou zijn op afstandlopen. 
-> de wekelijkse trainingen zijn wél specifiek gericht 

 Communicatie tussen clubtrainer en trainer regionale werking moet beter 
 Sommige ouders vinden het veeleisend dat men aan álle stages dient deel te nemen. 
 Jammer dat er niet op alle locaties wekelijkse trainingen doorgaan 

 
 
TRAINERS: 
Van 31 clubs waarvan geen enkele atleet deelneemt aan de regionale werking, hebben er 39 trainers 
geantwoord op de enquête.  
Men kan vaststellen dat 85% van deze trainers er toch voorstander van is dat hun atleten wel zouden 
deelnemen aan de regionale werking.  
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CLUBS: 
Veel clubs zien het als kennisoverdracht en zien het positief aan. 
Feedback van hoe de atleten het ervan af gebracht hebben of welke werkpunten er zijn om de eigen 
planning er beter op te kunnen afstemmen. 
Wederkerend: vraag om betere communicatie! 
 
 
SAMENVATTING: al met al positief, al zijn er wel verbeterpunten zoals locatie, tijdstip en 
communicatie. 
 
Patrick VW: denkt dat het een goed idee is om dit positief resultaat samen te vatten en te verdelen 
naar de clubs. Owen zal dit samenvatten en vervolgens zal dit gepubliceerd worden in de officiële 
berichten/op de website + kan ook verstuurd worden naar Sport Vlaanderen. 
 

3 VOORBEREIDING STRATEGISCHE DAG 

 David Evenepoel, voorzitter VAT: 
De trainerscommissie is tevreden dat zij adviezen mogen geven om het nieuwe beleidsplan in 
te vullen. 
Hun standpunt: voor het formuleren van de strategische beleidsdoelen, moet vertrokken 
worden van deze 3 zaken: 

o Analyse (feiten en cijfers) maken van externe redenen (zoals maatschappelijke 
tendensen die inspelen op onze sport) die nood aan verandering creëren 

o In kaart brengen van wat de risico’s zijn als we niets ondernemen 
o Te bereiken resultaten (oplossingen) formuleren waarop het beleid van de Vlaamse 

Atletiekliga impact heeft. 
 
Bijkomende zaken (‘stof tot nadenken’) qua maatschappelijke (externe) tendensen: 

o Digitalisering  
o sport als een middel 
o tekort aan (jeugd)trainers 
o nood aan meer vertrouwen in onze sportstructuur (meer participatie nodig van 

trainers/atleten in het beleid? Naast een trainerscommissie ook een atletencommissie 
oprichten? Starten met strategische focusgroepen?) 

o hoe kan topsport zich nog verder manifesteren in de toekomst? 
De principiële keuzes zal de rvb moeten maken, de oplossingsgerichte zaken kunnen bedacht 
worden door de bredere groep. 
 
Interne redenen: 

o trainerscommissie betrekken bij de werking (advies vragen/geven 
‘tweerichtingsverkeer’) 

o rol van de kwaliteitsmanagers meer zichtbaar maken (ism. De DSKO) 
o trainers zijn vragende partij voor ‘horizontale’ werkgroepen om ervaringen uit te 

wisselen en van elkaar te kunnen leren 
o Vraag naar een uniform kader per discipline 
o Structurele aanpak nodig rond ethisch en gezond sporten 

 
 
 

 Huiswerk vorige rvb: onderwerpen voor bespreking subgroepen: 
Concreet: Domeinen kiezen en daarvoor langetermijndoelstellingen formuleren!!! 
Dagschema/planning: 

o Plenair stuk met cijfermateriaal maar ook break-out sessies 
o Bespreking financiële toekomst ten gevolge het nieuwe decreet 
o Wedstrijdvormen/competitie: waar willen we naartoe met een atletiekwedstrijd in 

2030? 
o De groei in recreatie en doelstellingen zetten 

 
Voorstel Tony: Wat kunnen wij als federatie juist bieden aan de clubs? Waarin investeren om 
het de clubs wat gemakkelijker te maken? (trachten minder te denken om er louter als 
federatie beter uit te komen) 
Patrick voegt er nog aan toe dat we zelf ook moeten inschatten waar de nood ligt. Bv. De 
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massa inschrijvingen die bij het begin van het seizoen moeten gebeuren. Gebeurt dit overal 
digitaal of op papier in de clubkantine?  

 
Ludwig: nadenken over het ruimer kader: hoe zien onze clubs eruit in 2030? Groter/kleiner? 
Professioneler? Recreatiever? Hebben zij een wandelclub als onderafdeling? 
Trachten hieromtrent een businessmodel voor op te maken. 
 

4 FINANCIERING CLUBS 

Patrick zou graag in beeld brengen wat de financiële stromen zijn bij onze clubs. 
Inkomsten/uitgaven met daarnaast cijfermateriaal over aantal leden/trainers/organisaties/terrein in 
eigen beheer of niet/… 
Dit schept een mogelijkheid om clubs te overhalen meer te professionaliseren. 
 
Ludwig: inzage vragen in de bv. financiën van de clubs kan aanzien worden als ‘bemoeizucht of 
controle van de federatie’. 
 
Patrick voegt er nog aan toe dat dit zeker ook anoniem kan, maar dat de grote lijnen toch duidelijker 
zouden moeten zijn. 
Één van de redenen waarom clubs niet instappen in het traject van aanwerving van professionelen is 
het financiële. Als we aan de hand van cijfermateriaal kunnen aantonen dat hierin een toekomst ligt, 
kan dit zéér nuttig zijn om enkele clubs mee te krijgen.  
 

5 NIEUWE KANDIDAAT MASTERCOMMISSIE 

In principe (en volgens het HR) kan er voor deze adviescommissie pas ‘na opvraging’ een kandidaat 
aangeduid worden. 
Nu werd er een spontane aanmelding ingediend. Wat daarmee te doen? 
 
Dit kan mogelijks een precedent scheppen dus het lijkt de rvb beter om dit niet te aanvaarden en te 
verwijzen naar de voorziene procedure.  
 
Er wordt een oproep gepland voor nieuwe kandidaten voor de Masterscommissies ná de AV. 
 

6 SCENARIO AV 21 MAART 2020 

Interpellaties kunnen nog tot en met vrijdag 6 maart ingediend worden. 
 
Jaarverslag BC’s: volgorde: Recreatie – Jeugd – Competitie (richttijd: max. 10 min) 
 
Aanpassingen HR: naar volgend jaar worden de Statuten onder begeleiding van een deskundig bureau 
grondig onder handen genomen. 
 
Bijlage aan het verslag van de AV nadien: info over Sporttijden meesturen! 
 

7 VERGADERING OPMETERS WEGWEDSTRIJDEN 

Er is een vergadering geweest op vraag van de opmeters zelf, met voorzitter VCJ Patrick Van 
Caelenberghe en voorzitter federatie Gery Follens erbij. 
 
Vragen voor opmeting dienen steeds gericht te worden aan Luc Ceulemans (verantwoordelijke) die op 
zijn beurt een keurder zal aanduiden. (2 B-grades en 2 C-grades) 
 
Vanaf niveau KVV of BK op de weg moet er vanaf nu steeds (in de mate van het mogelijke) een 
keurder aanwezig zijn! 
Men heeft gevraagd om de dossierkosten op te trekken naar €50,00. De rvb is unaniem akkoord (al is 
deze kost wel voor de organisator). 
 
Men is bereid een opleiding te geven voor nieuwe keurders van wegwedstrijden (waarvoor 2 
meettoestellen en 1 lintmeter nodig zijn). Iedereen gaat akkoord met deze aankoop! 
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8 BESLISSING HORDENAANKOOP 

Er werd een overzicht gemaakt van alle prijsoffertes (en bijhorende logistieke kosten). 
Nordic lijkt alleszins al heel interessant. 
 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Competitie 

Laatste vergadering: 27/2 
 Tijdschema BVV Cad/Sch landelijke 2 werd aangepast: discus was vergeten 
 Organisator BVV Land. 3: organisator is gezocht en aangeduid: VITA 
 Er zal een enquête rondgestuurd worden naar de clubs omtrent de vraag waarom clubs 

wedstrijden organiseren. 
 Inschrijvingen kampioenschappen: er was een vraag binnengekomen om voor de meerkampen 

een langere termijn te voorzien om in te schrijven.  
-> Standpunt RVB: 2 jaar geleden werd nog maar beslist om alle kampioenschappen gelijk te 
trekken en 1 week te hanteren en daar blijven we dus ook bij. 

 De BC Competitie is voorstander van verplichte voorinschrijvingen voor alle indoororganisaties 
in Gent vanaf het volgend winterseizoen gezien de vele voordelen.  

 Vraag van de VCJ: veldloopbepalingen 20-21 moeten aangepast worden: regel omtrent 
deelname aan max. 1 veldloop per dag mag verwijderd worden want is niet te controleren. 

 

9.2 Recreatie 

Laatste vergadering: 18/2 
 Locatie Running&Co-dag is vastgelegd: Groot-Bijgaarden 
 Suggesties voor onderwerpen mogen aan Tony bezorgd worden 
 1ste Infosessie Sporttijden werd afgelast wegens te weinig opkomst. 
 2de infosessie Sporttijden: betere opkomst en interesse 
 Suggesties voor beleidsplan werden rondgestuurd 

 
 

9.3 Jeugd 

Laatste vergadering: volgende week maandag 
 Mededeling: Robin Ramakers neemt ontslag wegens niet combineerbaar en onverenigbaar met 

zijn nieuwe job 
>- Mogelijks probleem bij de huidige samenstelling van de BC Jeugd.  
Gezien het restant mandaat beperkt is, zal Mieke Seminck tot de volgende verkiezing 
waarnemend voorzitter worden van deze Beleidscommissie. 

 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 ZA 21 maart 2020: ALGEMENE VERGADERING 
 27 april 
 25 mei 

 

11 VARIA 

 X  
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